



TF-260

全自动对边验布机

Fully auto. Fabric inspection machine with edge alignment



■ 特点

- 该机配备有展布装置,可使皱折布料变为平坦,并卷折整齐。
- 电子自动对边系统,可最大限度保证布料卷圆后布边整齐一致,包装美观,使用方便。
- 采用变频控制马达正逆转速,检验布速度每分钟从0-35码可调。
- 配有数显计米器,针对不同布料(针织、梭织布)可配备两种不同的安装方式,精确显示的验测布料的码数。
- 针对不同布料而设计的自动松布装置,无布自动停机,使布料在无张力的状态下检验或记码。

■ 规格 / SPECIFICATION

型号 MODEL	TF-260		
电压 POWER SUPPLY	1P/220V		
布料直径 FABRIC DIAMETER	500mm		
布料重量 FABRIC WEIGHT	150kgs	180kgs	210kgs
布料宽度 FABRIC WIDTH	72"	82"	92"
检查速度 INSPECTION SPEED	35(max) yard/min		
净重/毛重 N.W / G.W	400/550kgs	600/750kgs	800/950kgs
机器尺寸 MACHINE SIZE(LxWxH)	2230×1250×1920mm	2530×1250×1920mm	2830×1250×1920mm
装箱尺寸 PACKING SIZE(LxWxH)	2420×1320×2010mm	2720×1320×2010mm	3020×1320×2010mm

■ FEATURES

- The machine is equipped with expanding device, so as to spread the wrinkle fabric smoothly and fold neatly.
- Electric auto edge alignment system can fully ensure the fabric roll edge after re-winded, which can be packing nicely and working conveniently.
- Using the motor with inverter in controlling the forward/backward rotating function which working speed can be adjusted from 0-35 yards per minute.
- Equipped the digital display counter with two different setting methods to be selected in using for different kinds of fabrics as knitted or woven, so as to display precisely the value in yards/meters after inspection job.
- The automatic loosening device is designed in using for different kinds of fabrics, the machine will be shutdown automatically once no any fabric for job proceeding, and besides the fabric can be inspected/measured under the tension-free status.

Contact